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Schipholbeleid, ik verbaas me iedere keer dat er zoveel mensen tegen schiphol 
zijn. Als ik kijk hoe druk het is op schilphol en hoevaak mensen met vakantie 
gaan met het vliegtuig waar hebben we het dan over? Ik oon mijn gehele leven 
al in Hoofddorp en nog nooit heb ik een vliegtuig gehoord. Wat ik wel hoor is 
de Schipholtrein maar daar hoor je niemand over en waarom eigenlijk wel. Het 
leven is niet meer zo als 40 a 50 jaar terug. wij moeten er dus gewon mee 
leven. En volgens mij vergeten die mensen die klagen dat wij allemaal eten van 
schiphol!! Want als schiphol weggaat uit de Haarlemmermeer dan komen heel veel 
gezinnen met een groot probleem omdat wij allemaal afhankelijk zijn. 
Daarom begrijp ik al die ophef niet, laat schiphol gewoon zoals het is! 
 
Want volgens mij was Schiphol er eerder dan al die mensen die nu klagen, en 
als het je niet bevalt ga je toch lekker in een hutje op de hei wonen. 
Neem nou die bewoners uit Badhoevedorp, die zoeken naar alles omdat ze graag 
aktie willen voeren was het eerst schiphol, nu is het weer tegen de snelweg, 
het wordt te druk, te veel lawaai maar ze gaan zelf ook met de auto naar hun 
werk, dus ............. onzin allemaal 
 
 
 
 
 
 
 


